

《单词百科:icg是什么意思?icg怎么发音?icg的解释和用法》

英语单词icg是什么意思?icg怎么读?icg怎么发音?简答网为您整理了icg的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



icg的意思

- 1、[医][=immune complex glomerulonephritis]免疫复合物性肾小球肾炎;

icg的双语例句

- 1、The enterprise VISIOMATIC GMBH offers Building management systems among other things.

VISIOMATICGMBH作为一家灵活的、有经验的产品供应商为您提供高质量的建筑物管理系统.

- 2、Objective To investigate the aetiology, diagnosis, misdiagnosis and therapy of eosinophilic gastroenteritis.

目的探讨嗜酸性胃肠炎(EosinophilicGastroenteritis, EG)病因、诊断、误诊原因、治疗方法。

3、 Objective To investigate the correlation between bacterial cryptic growth cell (CGC) and irritable bowel syndrome (IBS).

目的探讨肠道细菌潜生体(crypticgrowthcell,CGC) 与肠易激综合征 (IBS) 的关系。

4、 Conclusion The histopathological characteristics of exudative AMD may be related to the manifestations of ICGA.

结论 渗出型AMD患者CNV的 组织病理学特征与ICGA表现具有一定的相关性。

5、 FFA showed that the Dalen-Fuchs nodules were hypo fluorescent in the early phases and late staining.

急性期的Dalen-fuchs结节FFA后期结节染色,而ICGA呈 边界清楚的弱荧光。

6、 The Dalen-Fuchs nodules were showed better in ICGA than in FFA.

ICGA显示的Dalen - Fuchs结节比眼底彩色照相和FFA要清晰。

7、 Diabetic gastroparesis (DGP) is defined as utmost retardation of gastric emptying and related gastric motion abnormality.

糖尿病性胃轻瘫 (Diabeticgastroparesis,DGP)

定义为胃排空极度延缓及相关胃动力异常。

8、 Objective To discuss diagnosis and surgical management of chronic gallstone Pancreatitis (CGP).

目的 探讨慢性胆源性 胰腺炎 (ChronicGallstonePancreatitisCGP) 的诊断和外科处理。

9、 A newspaper in Northern California called the Pacific Grove Tribune took a different tack.

北加州的《太平洋树林论坛报》(PacificGroveTribune)采取了一条不同的途径。

10、 Tomographic gamma scanning (TGS) method is one of the most advanced non-destructive assay (NDA) methods.

层析 γ 扫描 (TomographicGammaScanner -TGS) 技术是无损分析 (Non-DestructiveAssay-NDA) 技术中最先进的分析技术之一。

11、ICG can dye ILM well, which ensures the safe and accurate peeling of ILM.

ICG能较好地染色ILM，使ILM的剥离更加安全确切。

12、I say that last year I saw his picture on a fresco in the Serbian town of Andricgrad, a massive construction project conceived by the film director Emir Kusturica, with whom Djokovic is friendly.

我讲起去年我在塞尔维亚的“安德里奇城”（Andricgrad）一幅壁画上看到他的照片。安德里奇城是电影导演埃米尔·库斯图里卡（Emir Kusturica）发起的一个庞大的建设项目，德约科维奇与他是好友。

13、Methods Fundus fluorescein angiography (FFA) and indocyanine green angiography (ICGA) were performed on 21 cases with simple rhegmatogenous retinal detachment postoperatively.

方法对21例单纯裂孔性视网膜脱离复位术后的21只患眼行FFA与ICGA同步检查。

14、Conclusion ICGA can localize the CNV better and show the border of CNV clearer.

结论ICGA出现的CNV轮廓较FFA清晰，定位准确。

15、The intracranial complication of gestation (ICG) are not rare, its accurate diagnosis and timely treatment are very important.

目的：妊娠期颅内并发症并非少见，其准确诊断和及时治疗至关重要。

以上是简答网为您整理的icg怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于icg的用法、icg的释义、icg的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/icg>